
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 22/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 440/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής παραλαβής 
του έργου «Ενδοδημοτική Οδοποιία». 

 
Σήμερα 6 Οκτωβρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 2-10-2014 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών 
Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, 
αφού επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  40 μέλη: 

Παρόντες 
1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 4) Τ. Χατζηαθανασίου, 5)Β.Παπαδόπουλος, 
6)Α.Σιδηρόπουλος, 7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9)Θ. Κορωνάς, 10)Σ.Διαμάντης, 11)Γ.Σοφιανίδης, 
12)Ν. Μωυσιάδης, 13)Π.Τσαπαρόπουλος, 14) Β.Λυκοστράτης, 15) Γ. Κάκαρης, 16)Μ.Παπαϊωάννου, 
17)Λ.Ακριβόπουλος, 18)Σ.Ασλάνογλου, 19)Γ.Ορφανίδης, 20)Ιακωβίδου Ευγενία, 21) Χ. Γαϊτάνου, 
22)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 23)Α.Σιακαβάρας, 24)Θ.Τέτος, 25)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 26)Ι.Κυρατλίδης, 
27)Μ.Σουμελίδης, 28) Ν. Τσιαμήτρος, 29)Ζ.Πατσίκας, 30) Α. Καγκελίδης, 31)Γ.Γουλτίδης, 32)Ι.Παπαγιάννης, 
33)Η.Τσιφλίδης, 34)Σ.Ελευθεριάδου, 35)Ν.Μπέκης, 36)Π.Παπαδίνα, 37)Α.Αποστολόπουλος, 38)Α.Μαρκούλης, 
39)Σ.Στουγιάννος, 40)Γ.Μελιόπουλος. 

          Απόντες 
Ι.Χειμώνας 

 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Χ.Σταφυλίδου, Ι.Σιδηρόπουλος, Η. Μπατσαράς, Ν. Αγγέλου 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  
Σ.Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, 
Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, 
Μ.Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Α.Καγκελίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 2ου εκτάκτου θέματος προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Α.Καγκελίδης 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 410/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Η.Τσιφλίδης 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 411/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Οφανίδης, Γ.Σοφιανίδης 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 414/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μπέκης, Α.Μαρκούλης, Ι.Παπαγιάννης και 
προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Οφανίδης, Γ.Σοφιανίδης 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 415/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μπέκης, Α.Μαρκούλης 
7) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 416/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, 
Γ.Κάκαρης, Γ.Ορφανίδης, Χ.Κούτρας, Θ.Αγγελίνας και επανήλθε ο κ. Γ.Κάκαρης 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 417/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ.Αγγελίνας 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 418/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Χ.Κούτρας και αποχώρησε η κ. Μ.Παπαϊωάννου 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 420/2014 απόφασης προσήλθε η κ. Μ.Παπαϊωάννου και αποχώρησε ο κ. 
Κ.Καραπαναγιωτίδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 421/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ε.Ιακωβίδου. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 422/2014 απόφασης προσήλθε η κ. Ε.Ιακωβίδου. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 424/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μπέκης 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 425/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μπέκης 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 428/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μπέκης 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 429/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μπέκης 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 437/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ.Τραπεζανλής, Π.Τσαπαρόπουλος, 
Σ.Στουγιάννος 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 440/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Ζ.Πατσίκας και προσήλθε ο 
κ.Σ.Στουγιάννος 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 441/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Ζ.Πατσίκας 
20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 444/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Καγκελίδης 
21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 445/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Καγκελίδης 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 27ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 1-10-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη 
Λαζαρίδη, που έχει ως εξής: 

 Σας γνωρίζουμε ότι στο Τεχνικό Πρόγραμμα και στον Προϋπολογισμό του Δήμου για το 
έτος 2014 ήταν γραμμένο και το παρακάτω έργο που εκτελέστηκε με εργολαβία «Ενδοδημοτική 
Οδοποιία» στον Κ.Α. 30/7323.015, αρ. μελέτης 88/2013 και τελική δαπάνη 48.052,93 €. 

Η προσωρινή παραλαβή του έργου έγινε την 26-9-2014, από την αρμόδια επιτροπή, που 
συγκροτήθηκε με την 394/2014 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου.  

Σύμφωνα  με τις διατάξεις του άρθρου73 του Ν. 3669/2008 η προσωρινή παραλαβή του 
έργου ολοκληρώνεται με την έγκριση του πρωτοκόλλου από το Δημοτικό Συμβούλιο (προισταμ. 
αρχή). 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει το 
πρωτόκολλο προσωρινής παραλαβής. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μπέκης: Θα δώσουμε λευκή ψήφο, όπως και στα προηγούμενα αντίστοιχα θέματα, απλά θα 

ήθελα να παρατηρήσω τα εξής: Ή γίνανε τα έργα ημιτελώς, ή γίνανε με ένα τρόπο που δεν 
ολοκληρώθηκε σωστά, οι λακκούβες που έκλεισαν ξανανοίγουν μία-μία κι όσο αφορά το ζήτημα 
των δρόμων, υπάρχουν ημιτελή κομμάτια δρόμων π.χ. ο δρόμος από το 6ο Γυμνάσιο προς το 
ΕΠΑΛ έμεινε έτσι κι είναι απροσπέλαστος.  

Η γέφυρα του Πανοράματος κι εν μέρει η γέφυρα της Μπαρμπούτας όταν βρέχει έντονα 
κρατούν τουλάχιστον 30 cm νερού με μετριοπαθείς υπολογισμούς. Δείτε αυτά τα θέματα, γι’ αυτό 
και θα ψηφίσουμε λευκό σε αυτά. 

Γουλτίδης: Η αρμόδια υπηρεσία παίρνει τα κατάλληλα μέτρα που προβλέπει η νομοθεσία; 
Παίρνει τα δοκίμια, τα στέλνει στο εργαστήριο, τα βλέπει; Παίρνει τα αποτελέσματα; Τα εγκρίνει ο 
επιβλέπων μηχανικός; 

Μας ζητάτε να ψηφίσουμε υπέρ του πρωτοκόλλου προσωρινής παραλαβής. Υπάρχουν στο 
ημερολόγιο του έργου αυτά τα στοιχεία; 

Λαζαρίδης: Έχει γίνει η παραλαβή από την αρμόδια επιτροπή, οπότε φαντάζομαι ότι όλα 
αυτά έχουν ληφθεί υπόψιν. Δεν είμαι εγώ παρών κι ούτε έχω καμιά δουλειά να εμπλέκομαι.  

Εμείς ερχόμαστε να εγκρίνουμε το πρωτόκολλο παραλαβής που έχει συνταχθεί από την 
επιτροπή. 

Κε Μπέκη, το θέμα μας είναι αν έχουν γίνει αυτοί οι τρεις δρόμοι σωστά. Ξέρετε πόσους 
ακόμη δρόμους έχουμε να κάνουμε μέσα στη Βέροια; Βλέπετε ότι κάθε χρόνο οι δυνατότητές μας 
είναι να φτιάχνουμε 2-4 δρόμους. 

Για τι λακκούβες που αναφερθήκατε μπορεί να ανοίγουν νέες λακκούβες ή πάλι οι ίδιες. Το 
χειμώνα υποχρεωτικά όταν καλύπτουμε τις λακκούβες, ρίχνουμε ψυχρή άσφαλτο που είναι πιο 
ευπαθής και μπορεί να ανοίξουν πάλι. 

Το πρόβλημα είναι ότι ασφαλτοστρώνουμε ένα δρόμο και στη συνέχεια πηγαίνουν άλλες 
υπηρεσίες ή φορείς και σκάβουν κι από εκεί κι έπειτα ξεκινά η φθορά. 

Σουμελίδης: Επειδή ήμουν μέλος της επιτροπής, θα ήθελα να πω ότι σε έναν από τους τρεις 
δρόμους βρήκαμε μια διαφορά, στα Γιοτζαλίκια συγκεκριμένα. Έχει τακτοποιηθεί; 

Λαζαρίδης: Ναι έχει τακτοποιηθεί. Έγινε εκ παραδρομής από τις επιμετρήσεις και 
τακτοποιήθηκε το θέμα. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι μιλούν δημοτικοί σύμβουλοι εκτός μικροφώνου) 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη 

Λαζαρίδη; 
Μέλη: Ναι 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Π.Παπαδίνα, Ν.Μπέκης 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 1-10-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη Λαζαρίδη. 
2.- Την με αριθ. 88/2013 μελέτη της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 
3.- Την υπ’ αριθ. 591/2013 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής. 
4.- Την υπ’ αριθ. 394/2014 απόφαση του Δ.Σ. 



5.- Το από 26-9-2014 πρωτόκολλο προσωρινής παραλαβής. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), του άρθρου 96 του 
Ν.3463/2006, καθώς και τις διατάξεις του άρθρου 73 του Ν. 3669/2008. 

 
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 
 

Εγκρίνει το από 26-9-2014 πρωτόκολλο προσωρινής παραλαβής του έργου «Συντήρηση 
οδών πόλης», που εκτελέστηκε από τον Μιχαήλ Μπαντή με εργολαβία και η συνολική δαπάνη του 
έργου ανήλθε στο ποσό των 48.052,93€ με ΦΠΑ. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  440 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 

το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας     
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Χ. Σταφυλίδου  
Δ. Κουλουριώτης  Ι. Σιδηρόπουλος  
Δ. Τραπεζανλής  Η. Μπατσαράς  
Θ. Κορωνάς  Ν. Αγγέλου  
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Γ. Κάκαρης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  4-11-2014 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

      ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Σ. Ελευθεριάδου 
Η. Τσιφλίδης 
Ν. Μπέκης 
Π. Παπαδίνα 
Α. Μαρκούλης 
Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
  

 
 
 
 

 


